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 Během pondělí jsem se asi dvakrát potkala s kapelníkem Bezefšeho Michalem Miklánkem a
zpěvačkou Radkou Geigerovou a vždy jsem se jen zvědavě zeptala: Tak co, už to víte? V úterý
večer v zákulisí amfiteátru před slavnostním vyhlášením už to věděli. Protože ještě chvilka času
do dekorování zbývala, zeptala jsem se Michala a části kapely - Radky, Johna, Timila a
Peetrse:  

Kdy a kde jste se dověděli, že je Krteček Bezefšeho?

Michal: První jsem byl já. Zavolal mi to Jupp. Seděli jsme s Peetrsem u Furcha ve stánku a
zrovna jsme si tak jamovali. Zazvonil telefon a já se dověděl, že máme Krtečka. Tak jsem
výsknul radostí a bylo to!!!

John: Mně to zavolal kapelník, když jsem byl asi 70 km odtud na táboře s dětmama. Tak jsem
výsknul radostí. Ostatní to nepochopili. Pochopili pouze, že příští večer budu zase někde pryč.  

Bezefšeho na Kapličce

foto: Ivan Krejza Bllemby ©

Radka: Já se to dověděla tady od kapelníka. Krom toho, že si z nás kamarádi stále utahovali a
ptali se: Tak co, už to víte?

Timil: Já jsem byl v Neratovicích a smažil jsem si květák, když mi kapelník zavolal...

Co jsi dělal v Neratovicích?
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Timil: Byl jsem doma, vezl jsem Zdenála do práce. (Zdenál Mňuk, už byl také v zákulisí, ale
někde poletoval, podobně jako zpěvačka Hanička.)

Pokolikáté o Krtečka soutěžili?

Michal: Jestli dobře počítám, tak pošesté. I konkurs, i Zahrada.

A kdy jste začali věřit, že letos bude Krteček váš?

My jsme moc nevěřili. To člověk nikdy neví, a jak porovnává ty dva soutěžní dny, tak pochybuje.
Když jsme odehráli, měli jsme příjemný divácký ohlas, sami jsme z toho měli výborný pocit, což
bylo takové malé znamení, že nám soutěžní vystoupení sedlo. Když se v minulých letech
soutěžilo na velkém pódiu amfiteátru, myslím, že se nám to nikdy tak nepovedlo. A pak už jsme
čekali, jak to dopadne.

Hráli jste na Kapličce jako poslední. Přece jen byl tam velký časový skluz. Nemělo to čekání na
vás nějaký nepříznivý vliv?

Na nás ne, ale báli jsme se o reakci publika, které čekalo na Cop. V programu byl na psán Cop
od šesti hodin a my jsme v sedm nastupovali na scénu. Museli jsme lidi ubezpečovat, že
nejsme Cop, že ti přijdou po nás. Ale lidi byli výborný a  reagovali nádherně.

Až si Krtečka převezmete, co s ním uděláte?

Mám doma klavír a na něm ty sošky pomalu vršíme. My tomu říkáme oltář. Takové zátišíčko.
Když přijdeme na zkoušku, všichni se tam pokloníme? (Smích)

A teď otázka, kterou vám jistě ještě nikdo nepoložil: Proč se jmenujete Bezefšeho?
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Když jsme fungovali už 14 dní, bylo potřeba vymyslet nějaký název. Hledali jsme, hledali,
napsali si asi 20 názvů a z toho jsme vybrali jeden, který byl původně Bezevšeho. Radka, jako
správná češtinářka to V z estetických důvodů prohodila za F a od té doby si ten název držíme.

A jak jste vybírali písničky do soutěže?

Radka: No, zhádali jsme se.

Michal: Vždycky, když se vybírají písničky do dramaturgie, tak se trošku pohádáme. Každý má
ten nejlepší návrh, které písně a jak by měly jít za sebou. Já pak nějak nenápadně napíšu ten
výsledný playlist, všem jej podsunu a oni se smíří s tím, že to tak bude.

Ještě se vrátím k jinému již proběhlému festivalu. Jak jste se cítili v Praze na Country
Fontáně?

Cítili jsme se tam dobře. Měli jsme z toho také dobrý pocit. Bylo to sice trošku jiné hraní. Lidi
nečekali takhle mladou kapelu mezi těmi stálicemi country scény. Koukali na nás trošku jako na
zjevení, jak jsme se tam vyloupli, a my jsme si to z té pozice mladé kapely užívali.

Já z pozice díváka také. A kde vás ještě letos v létě uvidíme?

Z těch větších festivalů to určitě bude Folková Růže, Prázdniny v Telči, Tovačovský Portál na
severní Moravě, příjemný a větší festiválek a jinak je to všechno na našich stránkách http://ww
w.bezefseho.cz/
.

Poděkovala jsem za rozhovor a za chvíli si užívala v amfiteátru, jak na oslavu Krtečka a ve
Venezuele oblíbeného automobilu Trabant z pódia znělo: "Rim pim pim a rim pam pom..."
Bezefšeho!  
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